

Aanwezig bestuur: Gerard Mees ten Oever, Marinus Verhagen, Gert Joosten, Carla Arnolds, Lydia Schijven

Aanwezig leden: John Lenior (HBC Hilvarenbeek), Toine Vermeer en Ton van Oirschot (BC de Honneur), Ine Zeegers en Annemie van de Wiel (BC Moergestel), Jack Koenen en Willem van Tuijn (BC Riel), Noud van Woerkom (BC de Blaak), Sam Crommelin en Ben Maes (BC Edelweiss), Moniek Wegman (BC Goirle), Ton van Dongen en Toon van den Hout (BV Gilze), Herman Rooney (BC Udenhout), Peter van de Wiel (BC Waalwijk en BC de Honneur Sprang Capelle), Ad Hooijmaijers (erelid), Wil van Gils (Invite), Cobi van Rooijen (BC Berkel-Enschot)

1. Opening: de aanwezigen stellen zich kort voor.
2. De notulen van de ALV d.d. 9 november 2024 worden goedgekeurd.
3. Ingekomen stukken: afmeldingen ontvangen van BC Drunen, Nico Claassen (SDC), Lisette Mutsaers (Internos), BBC Enclave, Ton Schoonen (BC 013), BC Loon op Zand.
4. Financieel verslag penningmeester over het jaar 2024: Marinus Verhagen geeft toelichting bij het financieel verslag. De ALV heeft in november ingestemd om €5000,- aan de bond te lenen voor een project ter verbetering van de digitale infrastructuur. De bond heeft hiertoe nog geen verzoek gedaan, dus is dit niet in het financieel jaarverslag van 2024 verwerkt. Naar verwachting zal de lening per 1 september geëffectueerd worden. Ine Zeegers vraagt of het mogelijk is meer workshops in het kader van het lustrum aan te vragen onder dezelfde financiële voorwaarden als nu. De penningmeester geeft aan dat dat kan; de formule die hierbij gebruikt wordt is 'het aantal leden gedeeld door 30'. Een club met 120 leden kan dus 4 workshops onder die voorwaarden aanvragen.
5. Verslag kascommissie: Noud van Woerkom doet, mede namens Sam Crommelin verslag van de bevindingen van de kascommissie. Zij hebben de administratie gecontroleerd aan de hand van het jaaroverzicht, de balans, het mutatie overzicht, de bankafschriften en overige bijbehorende stukken. Zij beoordelen de administratie als solide en betrouwbaar en complimenteren de penningmeester. De ALV heeft op basis hiervan de penningmeester en het bestuur décharge verleend.
6. Verkiezing kascommissie: Noud van Woerkom treedt af als lid van de kascommissie; Sam Crommelin en Ton Schoonen vormen de nieuwe kascommissie; Ben Maes wordt reserve lid van deze commissie.
7. Districtscompetities 2024-2025: Gert Joosten doet verslag van de competities. Na een flinke dip in de deelname aan de competities als gevolg van de coronapandemie, lijkt het herstel zich door te zetten. Bij de parencompetitie 15 paren, bij de senioren 29 paren en 19 viertallen. Wel constateert Gert dat er bij de paren- en seniorencompetitie een vaste kern aan deelnemers is, maar ook veel mensen die maar 1 of 2 keer meedoen. Hij vraagt daarom vooral aan hem te melden als er zaken zijn die niet naar tevredenheid zijn. Wellicht dat hij daar iets aan kan doen. Bij de viertallencompetitie zou hij graag meer spelavonden willen organiseren. Dat hangt af van het aantal inschrijvingen, maar mogelijk kan er tussen hoofdklasse en eerste klasse geschoven worden. Het bestuur zal dit nog bespreken. Moniek Wegman constateert dat het fijn is dat de Pelgrimshoeve als speellocatie er bij is gekomen.

8. Sportief jaarverslag over 2024: Lydia Schijven heeft dit verslag opgesteld op verzoek van de NBB. Dit wordt onderdeel van het sportief jaarverslag van de bond.
Naar aanleiding van dit verslag komen de volgende opmerkingen:
- BC Edelweiss heeft in het kader van bewegen tijdens een clubavond een moment te vragen om 'op te staan'. Dit sloeg niet aan bij de aanwezigen.
Lydia Schijven heeft nog contact gehad met de gemeente over een trainingsdag voor sportverenigingen/trainers om ouderen meer in beweging te krijgen. Er was geen interesse bij de bridgeclubs om hieraan mee te doen. Carla Arnolds kon die dag niet aanwezig zijn, maar zal deelnemen als er zich weer een mogelijkheid voordoet.
 - BC Udenhout heeft een viertallenwedstrijd georganiseerd op een clubavond. De aanwezigen vonden het leuk, maar wilden hier geen vervolg aan geven. Niet op een reguliere clubavond en niet als viertal in een districtscompetitie.
 - Lydia Schijven zegt toe ook dit jaar weer aandacht te geven aan de zomerdrives in het district.
9. Stand van zaken onderwijs- en clubondersteuning.
Carla Arnolds doet verslag over onderwijsactiviteiten:
- Er zijn 24 lustrumworkshops geweest, er staan er nog 4 gepland. Nog niet alle clubs hebben gereageerd, dus er volgen waarschijnlijk nog meer.
 - Cursussen Club Arbitrator, Club Organisator en Club Arbitrator Plus lopen.
- Gerard Mees ten Oever doet het woord over clubondersteuning omdat er nog een opvolger is voor Martin Kimenai op dit gebied. Als er ondersteuning nodig is kan een club het districtsbestuur hiervoor benaderen. De bestuursleden bezien dan per casus wat te doen.
10. Overige bestuurlijke punten: vertrouwenscontactpersoon NBB, scholenbridge, governance review voortgang, etc. Gerard Mees ten Oever voert hierover het woord.
- De NBB is bezig met het aanpassen van de digitale infrastructuur zodat ook niet-bondsleden tegen betaling diensten kunnen gaan afnemen van de NBB. Op 2 april van 12.00 -13.00 uur is hierover een vragenuur. Wie deel wil nemen kan zich via de NBB website aanmelden en de te beantwoorden vragen doorgeven. Zie [Uitnodiging Digitale Infrastructuur vragenuur - Nederlandse Bridge Bond](#)
 - Clubs kunnen tussen maandag 24 maart 12.00 uur en maandag 31 maart 11.59 uur € 449,- ondersteuningsbudget aanvragen bij NOC/NSF. Op de website [Aanvragen ondersteuningsbudget - Clubbase](#) staan de voorwaarden voor subsidieverlening en hoe je dit kunt aanvragen.
 - De NBB heeft 2 vertrouwenspersonen benoemd; zij zijn te benaderen via meldpuntintegriteit@bridge.nl. In principe is het districtsbestuur hierop aan te spreken, maar dus ook de NBB.
BC Goirle heeft hier al aan gewerkt. In de bijlage van dit verslag vindt u het functieprofiel dat NOC/NSF hiervoor heeft opgesteld, en een toelichting van BC Goirle voor haar leden over het aanstellen van een vertrouwenspersoon.
 - Governance review: er zijn nu 24 zelfstandige bridgedistricten; deze zijn financieel aan de bond gelieerd, maar organisatorisch niet. Binnen de NBB bestaat de behoefte om de bestaande structuur aan te passen. Waarschijnlijk om de bredere bridgecommunity te bereiken en omdat er bij een aantal districten serieuze problemen zijn. Hiertoe is een werkgroep samengesteld die eind 2026 een voorstel zal doen aan de ALV van de NBB. Op dit moment inventariseert de werkgroep wat districten nu al doen en wat ze verder zouden willen. Mogelijke oplossingen die ter sprake zijn gekomen: minder districten, districten onder leiding van de bond of een ander gremium laten werken; geen districten meer maar regio's onder aansturing van de bond..
* Ton van Oirschot vraagt of het districtsbestuur al een visie heeft op deze veranderingen. Dat is niet het geval omdat nog niet duidelijk is welke kant het op gaat. Zodra er meer duidelijk is zal het bestuur dit bespreken in de ALV.
 - Scholenbridge: in het zuiden doen een paar scholen mee; niet in Midden Brabant. Op 21 juni vindt het eerste NK scholentoernooi plaats.

- Ton van Oirschot herinnert er aan dat clubs worstelen met hun lidmaatschap. In Udenhout is deze discussie in september 2024 ten voordele van lidmaatschap beslecht. Het discussiestuk hiertoe wordt als bijlage bij dit verslag gevoegd.
11. Lustrum 2025. De lustrumworkshops lopen goed, zie punt 9.
De interesse voor de besturen drives valt tegen. Tot nu toe zijn er alleen besturen drives geweest bij Theseus, de Blaak en Moergestel. Het bestuur stelt daarom voor om na de ALV in november een besturen drive te organiseren als afsluiting van het lustrum. Aan deze drive mogen alle bestuurders en actieve personen van een club meedoen. Het basis idee blijft om elkaar beter te leren kennen.
De vergadering stemt in met dit voorstel.
12. Datum volgende ALV van ons district: zaterdag 1 november 2025
13. Rondvraag:
- Ine Zeegers (BC Moergestel) vraagt of andere clubs ervaring hebben met het opstellen van de (verplichte) continuïteitscommissie. Het is wel duidelijk wat er moet gebeuren, maar de NBB geeft geen uitleg over hoe dat moet. BC Riel constateert hetzelfde. BC Udenhout is bezig met statutenwijzigingen waar dit in opgenomen wordt. Herman Rooney zegt toe de relevante stukken naar het bestuur te mailen ter verspreiding onder de leden.
 - Ad Hooijmaijers vraagt om bij de volgende vergadering te zorgen voor betere verstaanbaarheid tijdens de vergadering.
 - Toine Vermeer complimenteert het bestuur. De aanwezigen ondersteunen dit.
14. De voorzitter sluit de vergadering om 12.15 uur.

Lydia Schijven
Secretaris bridgedistrict Midden Brabant